
 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

Постійна комісія з питань 

розвитку інфраструктури та житлово-комунального господарства 
 

 

ПРОТОКОЛ 

 

15.03.2024                                            м. Черкаси №  10 

 

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії – 5. 

 

Голова постійної комісії – Таран Євген. 

 

Присутні члени постійної комісії: Мкртчян Арсен, Петренко Олег. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Клімов Євгеній – заступник голови комісії, 

Ковальчук Олександр – секретар комісії.  

 

Присутні на засіданні: Підгорний Анатолій – голова Черкаської обласної ради, 

Царюк Антон – заступник голови Черкаської обласної державної адміністрації.  

 

Запрошені:  

Бабій 

Борис Вадимович 

– директор ДП «Служба місцевих 

автомобільних доріг у Черкаській області» 

 

Диченко 

Вікторія Володимирівна 

– директор Департаменту фінансів Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

Євмина 

Ростислав Борисович 

– директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації 
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Хулап 

Дмитро Ігорович 

– начальник Відділу з питань цифрового 

розвитку, цифрових трансформацій та 

цифровізації Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

Відповідно до п. 4.11 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради протоколює засідання член постійної комісії Мкртчян Арсен. 

 

Порядок денний: 

1. Про звіт за 2023 рік про хід виконання Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць 

і доріг комунальної власності у населених пунктах Черкаської області                            

на 2023–2026 роки 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

– директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

2. Про звіт за 2023 рік про хід виконання обласної програми «Створення 

містобудівного  кадастру Черкаської області на 2023–2024 роки» 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

– директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

3. Про звіт за 2023 рік про хід виконання обласної програми «Розроблення 

Схеми планування території Черкаської області на 2023–2025 роки» 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

– директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

4. Про звіт про хід виконання обласної програми «Безбар’єрна Черкащина» 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

– директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

5. Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області                        

за 2023 рік 

Доповідає: 

Диченко 

Вікторія Володимирівна 

– директор Департаменту фінансів Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

6. Про хід виконання обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім»                                      

на 2022–2027 роки у 2023 році 
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Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

– директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

7. Про хід виконання завдань Регіональної програми інформатизації 

«Цифрова Черкащина» 

Доповідає: 

Хулап 

Дмитро Ігорович 

– начальник Відділу з питань цифрового розвитку, 

цифрових трансформацій та цифровізації 

Черкаської обласної державної адміністрації 

 

8. Про План роботи постійної комісії Черкаської обласної ради з питань 

розвитку інфраструктури та житлово-комунального господарства  на 2024 рік  

Доповідає: 

Таран 

Євген Володимирович 

– голова постійної комісії Черкаської обласної ради 

з питань розвитку інфраструктури та житлово-

комунального господарства 

 

Голосування за порядок денний за основу і в цілому 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

(порядок денний ухвалений) 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Євмину Ростислава про звіт за 2023 рік щодо виконання Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 

вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах Черкаської області 

на 2023–2026 роки.  

Інформація про стан виконання програми та проєкт рішення додаються 

до протоколу (додаток 1). 

Тарана Евгена, який поставив на голосування пропозицію підтримати 

підготовлений проєкт рішення та рекомендувати його до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про звіт за 2023 рік про хід виконання 

Програми розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах Черкаської 

області на 2023–2026 роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 10/1 додається до протоколу (додаток 2). 
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2. СЛУХАЛИ: 

Євмину Ростислава про звіт за 2023 рік щодо виконання обласної програми 

«Створення містобудівного  кадастру Черкаської області на 2023–2024 роки».  

Інформація про стан виконання програми та проєкт рішення додаються 

до протоколу (додаток 3). 

Тарана Євгена, який запропонував, враховуючи інформацію Департаменту 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації щодо відсутності 

фінансування заходів обласної програми  та у зв’язку з її невиконанням             

у 2023 році, не вносити питання на розгляд пленарного засідання обласної ради. 

Поставив на голосування пропозицію рекомендувати не вносити питання на 

розгляд пленарного засідання обласної ради. 

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

враховуючи інформацію Департаменту будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації щодо відсутності фінансування заходів обласної 

програми «Створення містобудівного кадастру Черкаської області на          

2023–2024 роки», затвердженої рішенням обласної ради від 03.03.2023        

№ 17-31/VIІІ, та у зв’язку з її невиконанням у 2023 році, рекомендувати не 

вносити питання на розгляд пленарного засідання обласної ради. 

 

Висновок № 10/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Євмину Ростислава про звіт за 2023 рік про хід виконання обласної 

програми «Розроблення Схеми планування території Черкаської області на 

2023–2025 роки». Звернувся до членів постійної комісії з пропозицією взяти 

інформацію до відома та не вносити питання на розгляд пленарного засідання 

обласної ради у зв’язку з відсутністю фінансування заходів Програми та її 

невиконанням у 2023 році.  

Інформація про стан виконання програми та проєкт рішення додаються 

до протоколу (додаток 5).  

Тарана Євгена, який поставив на голосування пропозицію рекомендувати 

не вносити питання на розгляд пленарного засідання обласної ради враховуючи 

інформацію Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації щодо відсутності фінансування заходів обласної програми  

та у зв’язку з її невиконанням у 2023 році.  

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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ВИРІШИЛИ: 

враховуючи інформацію Департаменту будівництва Черкаської обласної 

обласної державної адміністрації щодо відсутності фінансування заходів 

обласної програми «Розроблення Схеми планування території Черкаської 

області на 2023–2025 роки», затвердженої рішенням обласної ради від 

03.03.2023 № 17-30/VIІІ, та у зв’язку з її невиконанням у 2023 році, 

рекомендувати не вносити питання на розгляд пленарного засідання обласної 

ради. 

 

Висновок № 10/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Євмину Ростислава про звіт про хід виконання обласної програми 

«Безбар’єрна Черкащина» у 2023 році.  

Інформація про стан виконання програми та проєкт рішення додаються 

до протоколу (додаток 7).  

Тарана Євгена, який поставив на голосування пропозицію підтримати 

запропонований проєкт рішення та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про звіт про хід виконання обласної програми 

«Безбар’єрна Черкащина» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 10/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Диченко Вікторію про звіт щодо виконання обласного бюджету Черкаської 

області за 2023 рік.  

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 9). 

Тарана Євгена, який поставив на голосування пропозицію підтримати 

проєкт рішення та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про звіт про виконання обласного бюджету 

Черкаської області за 2023 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.  

 

Висновок № 10/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Євмину Ростислава про хід виконання обласної цільової програми 

підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 

2022–2027 роки у 2023 році.  

Інформація про виконання програми додається до протоколу        

(додаток 11). 

Тарана Євгена, який поставив на голосування пропозицію: 1. Взяти до 

відома інформацію про хід виконання обласної цільової програми. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації внести в установленому порядку до обласної ради відповідний 

проєкт рішення. 

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про хід виконання обласної цільової 

програми підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний 

дім» на 2022–2027 роки, затвердженої рішенням обласної ради від 26.11.2021                

№ 9-25/VIII, у 2023 році. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації внести в установленому порядку до обласної ради 

відповідний проєкт рішення. 

 

Висновок № 10/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Хулапа Дмитра про хід виконання завдань Регіональної програми 

інформатизації «Цифрова Черкащина» у 2023 році.  

Інформація про стан виконання Регіональної програми додається до 

протоколу (додаток 13). 

Тарана Євгена, який поставив на голосування пропозицію:  

1. Взяти до відома інформацію про хід виконання завдань Регіональної 

програми інформатизації «Цифрова Черкащина».  

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

26.11.2021 № 9-24/VІІІ. 
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Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про хід виконання завдань Регіональної 

програми інформатизації «Цифрова Черкащина». 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

26.11.2021 № 9-24/VІІІ «Про Регіональну програму інформатизації Черкаської 

області на 2022–2024 роки «Цифрова Черкащина». 

 

Висновок № 10/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Тарана Євгена, який ознайомив членів комісії з проєктом Плану роботи 

постійної комісії на 2024 рік, та поставив на голосування пропозицію 

підтримати запропонований проєкт.  

Проєкт Плану роботи додається до протоколу (додаток 15). 

 

Голосування 

«За» – 3,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

затвердити План роботи постійної комісії з питань агропромислового 

розвитку та земельних відносин на 2024 рік. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                      Євген ТАРАН 

 

 

Секретар засідання                                                               Арсен МКРТЧЯН 

 


